

持有作投資之主要物業權益附表

SCHEDULE OF PRINCIPAL PROPERTY INTERESTS HELD FOR INVESTMENT

位置	Location	租約屆滿期 Lease expiry	本集團 應佔權益 Group's attributable interest	概約建築 總面積 Approximate gross floor area	現時用途 Existing use
			(%)	(平方呎sq. ft.)	
(1) 九龍油麻地廣東道847-865號 永發大廈地下舖位7號及8號 連8號舖之閣樓、1樓及2樓全層	Shops 7 & 8 on ground floor including store 8 on the cockloft therein and the whole of 1st and 2nd floors Winfield Building 847-865 Canton Road, Yaumatei Hong Kong	2049	100	14,841	商業 Commercial
(2) 香港銅鑼灣英皇道1號 柏景臺第一期A座34樓	Apartment A, 34/F of Tower I Park Towers 1 King's Road, Causeway Bay Hong Kong	2060	100	1,276	住宅 Residential
(3) 中華人民共和國北京市朝陽區 八里庄城市廣場B座第10層	10/F, Block B of City Plaza Balizhuang, Chaoyang District, Beijing City The People's Republic of China	2043	100	10,020	商業 Commercial
(4) 中華人民共和國福建省福州市 五四路158號環球廣場22樓及23樓	22/F and 23/F, Worldwide Plaza 158 Wusi Road, Fuzhou The People's Republic of China	2044	100	41,288	商業 Commercial
(5) 中華人民共和國福建省福州市 五四路158號環球廣場 車位號碼#24至#28及#42至#48	Carpark Nos. #24 to #28 and #42 to #48 158 Wusi Road, Fuzhou The People's Republic of China	2044	100	5,227	商業 Commercial